
PROTOKÓŁ   Nr  XXXI / 2017 
Rady Gminy Wijewo 

z dnia  7   marca   2017 r. 
 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
członkowie Rady Gminy zgodnie z listą obecności. 
Lista obecności stanowi zał. Nr 1. 
Zaproszeni goście zgodnie z listą obecności 
Lista stanowi zał. Nr 2 
Wójt Gminy – Pan Mieczysław Drożdżyński 
Skarbnik Gminy – Pani Elżbieta Molicka  
 

Porządek  posiedzenia: 
 
    1.  Otwarcie.  
    2.  Interpelacje i zapytania radnych. 
    3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
        1/  ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas  
             pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wijewo oraz określenia  
             dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów, 
        2/  ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowaniu  
             rekrutacyjnego do Samorządowego Przedszkola prowadzonego przez Gminę  
             Wijewo. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 
5. Odpowiedzi na  interpelacje i zapytania. 
6. Zakończenie 
 

Ad. pkt. 1 
 

Obradom XXXI Sesji Rady Gminy Wijewo przewodniczył Przewodniczący RG Pan Stanisław 
Kasperski. Powitał obecnych na sali radnych i zaproszonych gości. Przeprosił za tryb zwołania, 
który wynikał z konieczności pilnego podjęcia uchwał w celu usprawnienia pracy placówek 
oświatowych. 
Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 
14 wobec czego podejmowane decyzje będą prawomocne. Przewodniczący obrad 
zaproponował porządek obrad do którego nie wniesiono uwag. 
 

Ad. pkt. 2 
 
Na XXXI Sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 
 
Ad. pkt. 3 

 
        1/  projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wijewo 
oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 
Wójt – projekt dotyczy rekrutacji do szkół dzieci z poza gminy. O przedstawienie szczegółów 
poprosił pracownika urzędu. 
Pani Anita Utracik – proponowany projekt  dotyczy ustalenia kryteriów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas I szkoły podstawowej, oraz określenia wymaganych dokumentów. 
Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym rada jest upoważniona do określenia kryteriów 
rekrutacyjnych. Zasady rekrutacji są bardzo podobne do ustalonych w roku ubiegłym i dotyczą 
dzieci spoza terenu gminy Wijewo. Każde z kryterium posiada określoną wartość punktową 
która decyduje o naborze. 



Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – dzieci maja obowiązek chodzenia do szkoły dlatego nie 
mamy wyboru i musimy przyjąć wszystkie zamieszkałe na terenie gminy. Zdarzają się jednak, 
że są składane wnioski przez rodziców dzieci z poza gminy i wówczas  wniosek taki 
rozpatrywany jest według przedstawionych kryteriów. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXI/166/2017 r. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Wijewo oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania 
tych kryteriów podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 2 
 
        2/  projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie 
postępowaniu rekrutacyjnego do Samorządowego Przedszkola prowadzonego przez Gminę  
Wijewo. 
Pani Anita Solarczyk – postępowanie  rekrutacyjne w samorządowym przedszkolu prowadzone 
jest dwu etapowo. Zasady przyjmowania w I etap  określa ustawa . Kryteria  przyjmowania w II 
etapie określa rada wskazując wartości punktowe oraz wymagane dokumenty. Do przedszkola 
przyjmuje się dzieci zamieszkałe na terenie gminy. Obowiązek przyjęcia istnieje dla dzieci 
6 letnich. Od 2017 roku prawo uczęszczania do przedszkola maja również dzieci 3 letnie  
co uwzględniono w projekcie uchwały. 
Dzieci posiadające obowiązek przedszkolny a wcześniej nie korzystały z tego prawa są 
przyjmowane automatycznie z urzędu. 
Projekty te określają kryteria. Czekamy jeszcze na akty wykonawcze określające harmonogram 
rekrutacji co pozwoli na jej rozpoczęcie. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – dzieci w wieku od 3-5 lat mają prawo do uczęszczania   
do przedszkola. 
P. Anita Solarczyk – nie maja obowiązku tylko prawo ale gmina musi zapewnić im przyjęcie jeśli 
taki wniosek rodzice złożą. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – uzasadnienie do projektu uchwały wyjaśnia jasno, że 
gmina zapewnia miejsca w przedszkolu dzieciom od 3-6 lat. Rodzice maja prawo posłania dzieci 
do przedszkola a gmina ma obowiązek zapewnienia im przyjęcia. 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – czy Dyrektor Przedszkola jest zorientowana jak 
będzie wyglądał nabór, czy wystarczy miejsc dla wszystkich dzieci. 
Pani Dorota Wolniczak – dziś trudno powiedzieć jaki będzie nabór, jest wiele pytań w sprawie 
rekrutacji. Czekamy na wytyczne określające ostateczne warunki naboru. Opierając się na 
licznie urodzeń możemy diagnozować, że może zabraknąć kilkunastu miejsc. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXI/167/2017 r. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów na drugim etapie postępowaniu rekrutacyjnego do Samorządowego Przedszkola 
prowadzonego przez Gminę Wijewo podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 3 
 
Ad. pkt. 4 
 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski odczytał: 
1/  odpowiedź Starostwa Powiatowego we Wschowie na wniosek w sprawie równania drogi 
z Przylesia do Nowego Strącza. 
2/ pismo RIO w sprawie organizowanego szkolenia dla członków Komisji Rewizyjnej, 
Radna Pani Barbara Górna-Szulc – czy w przypadku braku miejsc w przedszkolu mamy 
propozycje rozwiązanie tej sprawy, 
 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – mamy świadomość, że taka sytuacja może zaistnieć. 
Mamy pewne propozycje. Rozmawiałem z policją o przeniesieniu posterunku w inne miejsce 
aby wygospodarować kolejną sale i powiększyć istniejącą. Do 17 marca jest termin na  
składanie, do Urzędu Marszałkowskiego, wniosków na utworzenie nowych miejsc 
w przedszkolu, z czego zamierzamy skorzystać. Wyprowadzenie z budynku policji pozwoliłoby 
na większe  bezpieczeństwo ponieważ będą mogły być zamknięte drzwi frontowe.  
Do stwierdzenia braku miejsc jest niezbędne przeprowadzenie  rekrutacji. 



Przeniesienie siedziby policji do Brenna i wybudowanie przystani da możliwość wykorzystania 
posiadanej łodzi motorowej do kontroli jezior. 
Radna Pani Barbara Górna Szulc – co z samochodem policyjnym, który obecnie garażuje 
w Wijewie. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – myślę, że znajdziemy tyle miejsca aby zapewnić garaż dla 
samochodu i łodzi policyjnej w Brennie. 
Radna Pani Urszula Rimke – policja w Brennie oznacza większa ilość samochodów a istniejący 
tam parking wymaga naprawy, a najlepiej utwardzenia i powiększenia. Zaproponowała wykup 
działki pod parking. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński - przebudowa parkingu jest utrudniona ponieważ działka ta 
jest w posiadaniu osoby prywatnej, która prowadzi spór o własność. Jesteśmy w kontakcie i po 
uregulowaniu tych spraw będziemy rozmawiać. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył w imieniu wszystkich radnych wszystkim obecnym na sali  
Panią  z okazji 8 marca życzenia powodzenia, uśmiechu, radości i zdrowia. Do życzeń 
przyłączył się Wójt Gminy. 
 
Ad. pkt. 6 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kasperski uznał porządek XXIX sesji za 
wyczerpany. Podziękował wszystkim za udział i zakończył obrady. 
 

Na tym posiedzenie zakończono.       
                                                                                         
                                                                                                                 Przewodniczący 
                                                                                                            Rady Gminy Wijewo 
 
                                                                                                            Stanisław  Kasperski 
 
 
 
 
 
 
 


